
       Gamlebyen Rotaryklubb 
    Referat klubbmøte 12.05.21  

   TWEED RUN – Knut Thomas Hareide-Larsen og Trond Svandal 

Tilstede: 12 medlemmer 

Tolv rotarianere tok sjansen i et litt usikkert vær, og kom til vårt første fysiske 

medlemsmøte siden oktober – i hagen på Donkejon.  

Ingen jubilanter denne uken, og lite aktivitet i de andre klubbene. Etter Toves flotte 

deklamering av «Salme i vårknipa» av Helge Stangnes gikk vi rett på dagens tema: 

TWEED RUN 

Knut Thomas Hareide-Larsen og Trond Svandal, korrekt antrukket for anledningen, 

hadde en morsom dialog om bakgrunn og status for Tweed Run i Fredrikstad.  

- Om hvordan Tweed Run oppsto i London i 2009 som 

en protest mot mangel på trygge sykkelforhold  

- Om hvordan de to «gentlemen» hadde klart å 

motivere Fredrikstad kommune til å gå for et 

lokalt Tweed Run under byjubileet i 2017 . . . og til 

å sponse en «studietur» til London i 2016 for å 

samle inntrykk og bygge kompetanse! 

- Om hvordan «rittet» legges opp med te-pauser, 

Picnic-pauser og hyggelig målgang etter ca. 10 km  

- Om utfordringene med at en stor mengde mennesker, med sykler, skal krysse 

Glomma i ferge, og hvordan Kommunen har støttet med økt fergekapasitet, og 

orkestre har underholdt på begge bredder 

- Om faren for at løpet oppløses litt før målgang når nest siste stopp er Isegran 

- Om at det slettes ikke er noe krav å stille med tweeddress og gammelmodig sykkel 

for å delta, men det hjelper! 

Årets TWEED RUN arrangeres lørdag 28. aug. 

Det er bare å melde seg på! 

https://www.deltager.no/event/287583#init  

Vinlotteri 

Tove holdt telefonen høyt og vi fikk kontakt med internettet. Lykkehjulet kunne derfor 

snurres – og stoppet på OTTAR (igjen!) – Gratulerer! 

 

Referat: Bernt Børresen 


